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Z A P I S N I K  
s I. sjednice Gradskog vijeća Grada Novalje  

održane 27. travnja 2016. godine  
u Gradskoj vijećnici Grada Novalje  

s početkom u 09,00 sati 
 
Sjednici nazočni: 

 
1. Vesna Šonje Allena 
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marin Lončarić 
5. Marijan Badurina 
6. Aleksij Škunca 
7. Mariella Pehovac 
8. Valentina Tomulić Trgovčević 
9. Albert Semenčić 

     10.  Ljubomir Kurilić 
     11.  Robert Badurina  
     12.  Jurica Palčić 
     13.  Lukica Šuljić 
 
Ostali nazočni: 
 

1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Dr. Neven Škunca, zamjenik gradonačelnika 
3. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela 
4. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
5. Lucie Zubović, voditelj zapisnika 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Vesna Šonje Allena otvara sjednicu i predlaže da se prozivkom 
utvrdi prisutnost vijećnika. 
Prozivkom je utvrđeno da je na sjednici nazočno 12 vijećnika, što je dovoljno za donošenje 
pravovaljanih odluka. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena poziva predsjednicu Mandatne komisije Valentinu Tomulić 
Trgovčević  da podnese izvješće Gradskom vijeću o stavljanju mandata u mirovanje vijećnika 
Borisa Šuljića. 
Predsjednica Mandatne komisije Valentina Tomulić Trgovčević upoznala je vijećnike sa 
zahtjevom vijećnika Borisa Šuljića za stavljanjem mandata u mirovanje iz osobnih razloga. 
Sukladno propisima, zamijenjuje ga sljedeći kandidat s Nezavisne kandidacijske liste Borisa 
Šuljića, a to je Lukica Šuljić. Mandatna komisija prihvaća prijedlog i smatra da nema zapreka 
za stavljanje mandata u mirovanje. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena čita tekst Svečane prisege vijećnika i poziva Lukicu Šuljića 
da potpiše prisegu. 
Nakon potpisa vijećnika Lukice Šuljića, verificiran je mandat vijećnika i donijet   
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Z A K L J U Č A K 
 
I 
 

 Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije povodom stavljanja mandata člana Gradskog 
vijeća u mirovanje iz osobnih razloga kojem, na osnovi zahtjeva, počinje teći mirovanje 
mandata člana Gradskog vijeća. 
 

II 
 

 Sukladno članku 79. stavku  8.  i članku 81. stavku 4. Zakona o lokalnim izborima 
(„Narodne novine broj 144/12)  ispunjeni su zakonski uvjeti za početak mandata zamjeniku 
člana Gradskog vijeća Grada Novalje  Lukici Šuljiću. 
  

III 
 

 Nakon stavljanja mandata člana Gradskog vijeća Borisa Šuljića u mirovanje, 
Kandidacijsku listu grupe birača Borisa Šuljića u Gradskom vijeću Grada Novalje od 
27.  travnja 2016.g. zastupa zamjenik člana Lukica Šuljić. 
 
Sjednici je nazočno svih 13 (trinaest) vijećnika.  
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena poziva gradonačelnika da podnese izvješće o aktivnostima 
gradske uprave u proteklom razdoblju. 
Gradonačelnik Ante Dabo ukaratko se osvrnuo na aktivnosti gradskih službi u proteklom 
periodu u kojem su se dogodili i lokalni izbori pa je istaknuo ono najbitnije: 

- postupak aglomeracije; postignuto je produženje rokova za što se nadamo da nam 
neće trebati, bilo je nekih zastoja s katastrom, mjesne mreže i nerazvrstane ceste sve 
su predani elaborati u katastar,  

- po pitanju vodospreme Komorovac i svih pristupnih puteva, pokrenut je postupak kod 
Državne uprave za upravljanje zemljištem, 

- sanacija Caska, naručen je tender, dokumentacija za raspisivanje natječaja za V. fazu -
sortirnicu, 

- održan je sastanak s ministrom zdravstva vezano za ustroj i reformu  hitne medicine, 
- privode se kraju radovi na izgradnji zgrade gradske knjižnice i biblioteke 

 
U izlaganju se gradonačelnik osvrnuo i na natpise po društvenim mrežama, a poznato je tko 
stoji iza toga, gdje su ga izravno prozivali, a odnose se na kupnju zemljišta na plaži Zrće od 
Republike Hrvatske od strane kluba Papaye i obrazložio da je prvi ugovor s Mondom 
sklopljen još 1996. godine za aquagan i bazen, a u svim dodacima ugovora stoji da zakupac u 
slučaju prestanka rada sve objekte ostavlja u vlasništvo Gradu Novalji, 

- 2011. godine omogućena je legalizacija objekata i tvrtka Mondo je postavila zahtjev, a 
Grad nije reagirao na to nego je pustio da Mondo zatraži legalizaciju za objekte, 

- 17. srpnja 2012. godine legaliziran je zahtjev Papaye po važećim propisima RH, a akt 
o legalizaciji dozvoljava da onaj tko je legalizirao stječe pravo prvenstva kod kupnje 
zemljišta, 

- 02. prosinca  2014.g  Grad je podnio zahtjev za otkup dijela nekretnine za k.č.1823 u 
veličini od 1425 m2 i otkupom te površine postali bi vlasnikom gotovo 35% zemljišta 
na kojem je Papaya i to je sasvim dovoljan moment da Grad i dalje ima ugovor i da će 
Papaya plaćati isti iznos novaca koliko je do sada plaćao cijelu površinu. 
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- Vezano za zaštićeni krajobraz Zrće, Županija je na prijedlog ministarstva pokrenula 
postupak za ukidanje značajnog krajobraza; 28.10.1998. godine ovaj dio je proglašen 
značajnim krajolikom. Ministarstvo zaštite okoliša 2015. godine je provelo reviziju i 
donijelo akt o prestanku značajnog  krajobraza. O svim ovim postupcima Grad nije 
imao saznanja, dopis je o tome u Grad stigao 10. ožujka 2016. godine što je bio zadnji 
dan za podnošenje primjedbi.  
 

- Gradonačelnik je zaključio da će nakon ove sjednice reagirati i zatražiti od Županije 
da zaustavi ovaj postupak. 

 
- Po pitanju glasina da smo izgubili Zrće, jasno je rečeno da se ne može izdati koncesija 

jer se država upisala u zemljišne knjige s granicama pomorskog dobra i Županija sa 
svojim ovlastima može pokrenuti koncesioniranje plaže Zrće, međutim bez donošenja 
UPU-a  turističkog punkta Zrće, a mi imamo projekt za uređenje cijelog punkta Zrće 
gdje moramo riješiti ne samo plažu već i pristup, promet itd.  Od koncesioniranih 
plaža, Županija je dužna 33% sredstava  vratiti u proračun Grada Novalje, a nikad 
nisu uplatiti ni lipe. Da nismo od decentraliziranih sredstava prebijali s plaćom jedne 
djelatnice u Ispostavi za graditeljstvo, ne bi dobili ništa. Kada Grad  donese UPU 
Zrće, onda će vidjeti što s raspisivanjem koncesije, ali po našim uvjetima. 

 
 
AKTUALNI  SAT 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić postavio je pitanje snimanja sjednice Gradskog vijeća i upitao da li 
ima dozvola za snimanje i da li se po zakonu može snimati sjednica, odnosno da li postoji 
suglasnost svih vijećnika za snimanje i da li se bez suglasnosti može snimati, a po sili zakona, 
ukoliko se neki prostor stavlja pod video nadzor, mora se imati upozorenje, a isto tako i 
sadržaj koji se snimi ne može ići u javnost bez suglasnosti Gradskog vijeća i zatražio je 
očitovanje predsjednice? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da  je ovo prostor Grada Novalje i, po zakonu, 
imovinom Grada upravlja gradonačelnik te mu za snimanje u ovom prostoru ne treba 
dozvola. Prema Poslovniku i Statutu, pojedine točke i teme koje nisu za javnost mogu biti 
tajne i Gradsko vijeće može o tome donijeti odluku. Legitimno pravo gradonačelnika, na što 
se i obvezao, je da se sjednice snimaju i da budu javne. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić ustvrdio je da  o javnosti i snimanju Gradsko vijeće treba donijeti 
odluku i smatra da treba poštivati proceduru. 
 
Vijećnik Ljubomir Kutrilić postavio je i pitanje slobodne ispaše ovaca na području Barbata 
jer je bilo obećano da će se zvati stočarski inspektor, a po tom pitanju još ništa nije poduzeto? 
 
Pri predlaganju proračuna, dao je amandman za izradu projekta trga Riva u Metajni, a u 
razgovoru s predsjednikom MO Metajna, saznao je da predsjednik ne zna ništa o tome. 
Zatražio je da službe Grada daju projekt na uvid, a ako nije napravljen projekt postavlja 
pitanje zašto nije napravljen? 
Gradonačelnik Ante Dabo, vezano za problem ispaše ovaca, podsjetio je da se o tom 
problemu u prošlom mandatu puno govorilo i službe su uložile puno truda u rješavanje ovoga 
pitanja tako da su pojedinci dobivali i kazne. Prihvaća kritiku jer možda nije dovoljno 
napravljeno, ali će se i dalje nastojati suradnja s inspekcijama i mjesnim odborima. 
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Po pitanju projekta trga Riva u Metajni; pri predlaganju projekata, MO Metajna odlučio se za 
neke druge projekte i privremeno odustao od tog projekta jer za takav ozbiljan projekt treba 
puno sredstava za izvedbu. Ako se mjesni odbor odluči za to, od predviđenih sredstava može 
napraviti projekt i nešto započeti raditi. 
Vijećnik Ljubomir Kurilić ustvrdio je da je ovaj projekt trebao biti napravljen budući da ide iz 
posebnih sredstava, a ne iz sredstava za mjesni odbor. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da inicijativa mora ići ispred mjesnog odbora i on 
mora dati projektni zadatak. 
 
Vijećnik Lukica Šuljić zatražio je da se materijali dostavljaju elektronskim putem. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena odgovorila je da vijećnici, koji žele primati materijal 
elektronskim putem, mogu se obratiti gradskim službama i ostaviti e mail. 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević upitala je kakav je stav Grada po pitanju skidanja 
statusa zaštićenog krajolika Zrće, te da li bi gradonačelnik prihvatio  incijativu o angažmanu 
nezavisnog tijela koje bi provelo postupak revizije te odluke. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da apsolutno podržava prijedlog za formiranje 
neovisnog tijela koje će provesti reviziju postupka skidanja statusa zaštićenog krajolika Zrće. 
 
Vijećnik Albert Semenčić podržao je javnost rada Gradskog vijeća i snimanje sjednica i rekao  
da živimo u digitalnom dobu te predložio da se izvrši  uređenje Gradske vijećnice koja se 
treba pretvoriti u radni prostor jer je neadekvatno opremljena. 
 
Gradonačelnik je odgovorio da će do kraja godine napraviti nekakvo idejno rješenje i da bi 
novi saziv Gradskog vijeća u lipnju iduće godine trebao imati konstituiranje u novo uređenoj 
gradskoj vijećnici. 
 
Vijećnik Robert Badurina postavio je pitanje da li su naručene tabele s nazivima ulica u 
Metajni i da li će do sezone biti postavljene? 
Da li se planira katastarska izmjera i na području katastarske općine Barbati i Luna? 
Zašto se planirani radovi u Lunjskim maslinicima uvlače u turističku sezonu? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  odgovorio je da će odgovor za tabele dobiti još tijekom ove 
sjednice. 
Za katastarsku izmjeru, rekao je da se ulažu napori da se formiraju službe za provođenje 
javnog izlaganja tako da bi uskoro tri djelatnika trebala biti uključena u postupak. 
Ako Državna geodetska uprava ustupi geodetske podloge, mogli bi vrlo brzo uskladiti 
katastar jer je ovo veliki problem radi kojeg Grad ne može ni pokrenuti postupak izrade i 
donošenja Urbanističkih planova uređenja. 
Druga faza Lunjskih maslinika; nakon izbora je ostalo premalo vremena do sezone, ali ovaj 
proces ne vodi Grad već ministarstvo i nadamo se da će do Dana Grada Novalje biti gotovi 
radovi. 
 
Vijećnik Robert Badurina odgovorio je, vezano za prozivanje po društvenim mrežama, da on 
sa svog osobnog profila nije prozivao gradonačelnika, ali gradonačelnik  je 20 godina u vlasti 
i bio je uključen u postupke i radnje za koje ga se proziva. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da ova gradska vijećnica treba biti mjesto na kojem 
će se izmijenjivati stavovi, ali s argumentima, a ne lažima na društvenim mrežama. 
 
Vijećnik Jurica Palčić osvrnuo se na dostavu materijala za sjednicu  i podržao prijedlog  da se 
materijal dostavlja i elektroničkim putem. 
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Po pitanju ukidanja zaštićenog krajolika, HSS je došao u posjed tih dokumenata i odmah 
objavio, a što se tiče revizije tog postupka, podržava provođenje revizije od strane neovisnog 
stručnog tijela. 
U izlaganju, Jurica Palčić iznio je i stav HSS-e po pitanju izbornih procesa i nakon izbora, 
HSS nastupa samostalno i glasuje po svojoj savjesti. HSS je dao podršku izboru predsjednice 
Gradskog vijeća jer je proizašla iz  opcije koja je osvojila najveći broj glasova i radi 
stabilnosti Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik Ante Dabo još jednom je rekao da podržava osnivanje neovisnog tijela za 
provođenje revizije i dodao kako se na plaži Zrće ne smije dogoditi niti jedan novi objekt.  
 
Vijećnik Zvonko Vrtodušić postavio je pitanje da li se može nešto poduzeti u vezi micanja 
elektronskih betonskih stupova koji ničemu ne služe? 
Dolazi turistička sezona, a parkić iza kafića Galeb je neuređen, da li se može što napraviti do 
sezone? 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da će se službe obratiti HEP-u za stupove  koji su van 
upotrebe, a neuređen parkić je problem jer pojedinci nemaju svoje posude  za otpad pa ga 
odlažu do kontejnera, a danas je na dnevnom redu izmjena odluke o komunalnom redu koja 
će takve slučajeve definirati i, kada odluka zaživi, treba rješiti uređenje tog parka. 
 
Vijećnik Albert Semenčić podsjetio je na vrijeme izborne kampanje kada se putem društvenih 
mreža vrijeđalo, iznosile laži što je bilo neukusno i neljudski i zamolio svih da se skinu s tih 
fb profila i takvog načina  komuniciranja.  Iako se u to vrijeme gradonačelnik očitovao o tim 
pitanjima, isto se ništa nije promijenilo i ako se to opet ponovi, rekao je, onda nismo dorasli 
politici. 
Vijećnik Robert Badurina rekao je da drži da nitko od političara ne želi zanijekati moderne 
uređaje i ako je on vrijeđao nekoga ili njegova stranka onda je iza toga i stao, a i njega osobno 
se prozivalo. 
 
Nakon zaključenog aktualnog sata predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je   
verifikaciju Zapisnika s Konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća održane 12. travnja 2016.g. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, izvršena je verifikacija Zapisnika s Konstituirajuće 
sjednice Gradskog vijeća održane 12. travnja 2016.g. Predsjednica Vesna Šonje Allena 
iznijela je i  prijedlog  za nadopunu dnevnog reda, odnosno skidanje točke pod rednim brojem  
17. Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Odluke o uređenju prometa na području Grada 
Novalje. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da se ovaj prijedlog skida iz razloga jer su uočeni 
nedostaci i prijedlog je da se pozovu sve turističke agencije na sastanak gdje bi se utvrdio 
konačan prijedlog odluke i režima prometa u gradu. 
 
Prijedlog je dan na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, s 11 (jedanaest) glasova za, usvojen je prijedlog da se točka pod rednim brojem 
17. skida s dnevnog reda. 
Točka 18. postaje točka 17. itd.  
Dnevni red ima 30. točaka  
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1. Prijedlog  Proračuna Grada Novalje  za 2016. godinu s projekcijama za 2017. i 2018. 
godinu. 

2. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2016. godinu. 
3. Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2016. – 2018. godine. 
4. Prijedlog  Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Novalje u 2016. godini. 
5. Prijedlog  Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Novalje u 2016. godini. 
6. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2016. godinu. 
7. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2016. godinu. 
8. Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju za 2016. godinu. 
9. Prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2016. godinu. 
10. Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga  građana Grada 

Novalje za 2016. godinu. 
11. Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 

zgrade u prostoru za 2016. godinu 
12. Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta 

boravka turista na području Grada Novalje za 2016. godinu 
13. Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2016. godinu 

 
14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2016. godinu. 

15. Prijedlog Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma. 
16. Prijedlog Odluke o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Novalje. 
17. Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 
18. Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o zakupu javnih površina na području 

Grada Novalje.  
19. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika 

za vrijeme profesionalnog obavljanja dužnosti. 
20. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području 

Grada Novalje. 
21. Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja i 

raspolaganja nekretnina jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave na 
području Ličko-senjske županije. 

22. Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost. 
23. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za  proračun i financije. 
24. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za prostorno uređenje, komunalno 

gospodarstvo i imovinsko pravna pitanja. 
25. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za međunarodnu i međugradsku suradnju. 
26. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za razvoj mjesne samouprave. 
27. Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Komisije za dodjelu javnih priznanja Grada 

Novalje. 
28. Zahtjev za produženje zakupa javne površine – ugostiteljske terase restorana Galia u 

Novalji 
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29. Zahtjev za povećanje kvadrature zakupljene javne površine – ugostiteljske terase 
slastičarne Palma u Novalji 

30. Zahtjev za zakup javne površine – ugostiteljske terase  konoba Timun u Novalji 
 
 
 

AD-1 Prijedlog  Proračuna Grada Novalje  za 2016. godinu s projekcijama za 2017. i 
2018. godinu. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica odsjeka za Proračun i 
financije i iznijela prijedlog te dodala prijedlog za izmjenu nekih stavaka u odnosu na 
dostavljeni prijedlog. 
U raspravi,  vijećnik Aleksij Škunca  rekao je da uvažava okolnosti da nije bilo mogućnosti za  
davanje amandmana, i iznio  ispred kluba vijećnika HDZ – HSLS  prijedloge  za izmjenu  
nekih stavki:  

- na stranici 18., stavka sufinanciranje po sporazumu  s MUP-om 250.000,00 kuna; 
mislim da su to prevelika izdvajanja za represivni aparat pa predlažemo da se ovaj 
iznos smanji na 150.000,00 kuna i usmjeri se u mjesni odbor Novalja,  

- na stranici 19., usluge promidžbe i informiranja 300.000,00 kuna; predlažemo da se 
ovaj iznos smanji i  150.000,00 kuna da ostane za uslugu promidžbe i informiranja, a 
da se agencija Libra, koja je bila prisutna u predizbornoj kampanji jedne političke 
opcije više ne angažira za promidžbu Grada Novalje, a da se iznos od  150.000,00 
kuna usmjeri za sufinanciranje školskih udžbenika,   

- na što se odnosi stavka intelektualne i osobne usluge 300.000,00 kuna? 
- stavka uređenje luke Novalja, na što se odnosi? 

Spomenka Tamarut  je obrazložila da se stavka promidžbe odnosi na agenciju Libra, Novi  
list, održavanje web stranice, kodeks ponašanja. 
Intelektualne usluge odnose se na odvjetničku kuću Župić i partneri s kojima Grad ima 
ugovor za prisilnu naplatu potraživanja Grada i utjerivanje dugova,  te usluge vještačenja 
procjena zemljišta koje Grad prodaje. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je bilo moguće dostaviti amandmane na proračun i 
pismenim putem, a što se tiče sigurnosti, za koju smatra da je osnovni preduvjet sigurnog 
turizma za Grad koji ima 60.000 stanovnika, u sezoni 18 policajaca, koje ima policijska 
postaja, je nedostatno.  
Po projektu sigurnosti, Novalja je prepoznata na području cijele Republike Hrvatske. 
Promidžba; Libra je preuzela održavanje fb stranice Grada kada je gđica. Škunca odustala i 
Libra radi svoj posao vrlo profesionalno i korektno. 
Projekt uređenja luke; ovo je trošak koji će se odnositi na izradu UPU Luke o čemu će 
građani odlučiti na referendumu. 
 
Vijećnik Aleksij Šuljić nastavio je s prijedlozima i predložio da se umanji iznos od  
250.000,00 kuna koliko je predviđeno za Hitnu medicinu jer, kao predsjednik Vijeća Doma 
zdravlja, poznaje situaciju. 
 
Gradonačelnik je odgovorio da je održao sastanak s ravnateljicom državne hitne i ministrom 
zdravstva i, nakon uvođenja reforme, naši standardi će biti slabiji nego prije i morat će se 
sufinancirati. 
Rekao je da prihvaća prijedlog – amandman, ali predlaže da to bude na način da se stavke 
objedine i da bude jedna stavka ; financiranje standarda u zdravstvu. 
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Vijećnik Aleksij Škunca postavio je još pitanje iznosa od 600.000,00 kuna za otkup zemljišta, 
a gradonačelnik je objasnio da se ovim sredstvima obeštećuju vlasnici zemljišta kod izgradnje 
puteva  u iznosu od 115,00 kn po m2 i to se primjenjuje isključivo kod legalizacije. 
Gradonačelnik je upoznao vijećnike i s amandamnima koje je podnio HSS,  a odnose se na 
smanjenje sredstava za uređenje luke Novalja za 100.000,00 kuna koji će se usmjeriti na 
sufinanciranje školskih udžbenika. 
 
Vijećnik Ljubomir Kurilić istaknuo je nepravednu raspodjelu sredstava iz proračuna tako da 
je mjesni odbor Metajna, koji ima najveću uplatu od boravišne pristojbe i najviše stanovnika 
poslije Novalje, godinama zakinut za sredstva. 
 
Gradonačelnik je odgovorio da je Grad u prošloj godini uredio školu u Metajni za što su 
izdvojena značajna sredstva u odnosu na ranije godine, a iznio je i podatak da Kustići i 
Vidalići u turističkom prometu uvelike prelaze Metajnu. 
 
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 1 (jednim) glasom protiv i 5 (pet) glasova suzdržanih, 
Gradsko vijeće donijelo je  
 
PRORAČUN GRADA NOVALJE ZA 2016. GODINU S PROJEKCIJAMA ZA 2017. I 

2018. GODINU 
 
 

AD-2 Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Novalje za 2016. godinu. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica odsjeka za Proračun i 
financije i iznijela prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, s 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim, Gradsko vijeće donijelo je 

 
 ODLUKU O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA NOVALJE ZA 2016. GODINU 
 
AD-3 Prijedlog Plana razvojnih programa Grada Novalje za razdoblje 2016. – 2018.  
godine. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Spomenka Tamarut, voditeljica odsjeka za Proračun i 
financije i iznijela prijedlog Plana razvojnih programa za razdoblje 2016. – 2018. godine. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica je pozvla vijećnike na glasovanje. Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 1 (protiv) i 5 (pet) suzdržanih,  Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

PLAN RAZVOJNIH PROGRAMA GRADA NOVALJE ZA RAZDOBLJE 2016. – 
2018.   GODINE. 
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AD-4 Prijedlog  Programa građenja  komunalne infrastrukture na području Grada 
Novalje u 2016. godini. 
Uvodno obrazloženje iznio je Ante Dabo, viši stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu i 
upoznao vijećnike s prijedlogom programa koji proizlazi iz proračuna i u skladu je sa 
stavkama proračuna. 
U raspravi vijećnik Lukica Šuljić postavio je pitanje uređenja puta do plaže Babe te kada će 
početi nasipavanje plaža? 
Ante Dabo odgovorio je da je javna nabava za nasipavanje plaža provedena i za desetak dana 
bi se moglo krenuti s nasipavanjem. 
Za put prema plaži Babe u izradi je projekt. 
Vijećnik Aleksij Škunca postavio je pitanje asfaltiranja Samorašnjeg puta, a gradonačelnikm 
je odgovorio da je za kompletno uređenje Samorašnjeg puta potrebno 8 m koridora, a toliko 
nema i bit će potrebno provesti izvlaštenje. 
Vijećnik Jurica Palčić podsjetio je na nužnost postavljanja eko otoka kod Samorašnjeg puta. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih, Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROGRAM  GRAĐENJA  KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 
GRADA NOVALJE U 2016. GODINI. 

 
AD-5 Prijedlog  Programa održavanja  komunalne infrastrukture na području Grada 
Novalje u 2016. godini. 
Uvodno obrazloženje iznio je Ante Dabo, viši stručni suradnik za komunalnu infrastrukturu i 
upoznao vijećnike sa prijedlogom programa kojim se provodi održavanje  komunalne 
infrastrukture  i u skladu je sa stavkama proračuna koje se odnose na to područje. 
U raspravi,  vijećnik Jurica Palčić istaknuo je potrebu izrade slivnika budući da svjedočimo 
sve većim količinama oborina i nakon svake kiše događaju se poplave i to pitanje se mora 
početi rješavati. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 10 (deset) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana, Gradsko vijeće donijelo je  
 
PROGRAM ODRŽAVANJA  KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 

GRADA NOVALJE U 2016. GODINI 
 
 
AD-6 Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom programa prema kojem se financiraju socijalne potrebe 
građana. U izlaganju je predložila izmjenu stavki koje su izmijenjene i u Proračunu, a odnose 
se na financiranje zdravstva i sufinanciranje nabave školskih udžbenika. 
 
U rapravi, vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se kod donošenja rebalansa ide na 
povećanje naknade za novorođenčad, a vijećnik  Albert Semenčić upitao je da li je moguće 
saznati kod stavke pomoć obiteljima i kućanstvima, o kojim se obiteljima radi? 
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Vijećnik Ljubomir  Kurilić  rekao je da smatra da se takvi podaci ne bi trebali iznositi javno, a 
svatko, tko želi, može dobiti informaciju i izvršiti uvid u gradskim službama. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI I ZDRAVSTVU ZA 2016. 
GODINU 

 
AD-7 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom programa prema kojem se financiraju kulturne 
manifestacije i događanja. 
U raspravi, vijećnik Albert Semenčić upitao je za stavku pod nazivom Meštrovanje, na što je 
pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila da je to projekt maestra Ivana Žana za 
promociju njegovih djela. 
Vijećnik Aleksij Škunca  primjetio je da nema stavke Galerija Era, a potrebno je da se 
pomogne radi organiziranja izložbi. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo  obrazložila je da je uputila gosp. Kunkeru na koji način 
da ostvari sredstva u proračunu, ali on to nije učinio, inače Grad je spreman financijski 
pomoći, ali mora biti registriran. 
Vijećnik Jurica Palčić predložio je da se kulturno-povijesne građevine na Caski, crkva         
Sv. Jurja i Tunera, odnosno barem jedan objekt osvijetli da bi po noći bilo ljepše kad se već 
izdvajaju sredstva. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje kojem je  pristupilo 13 vijećnika.  
Glasovanjem, s 9 (devet) glasova za i 4 (četiri) glasa suzdržana, Gradsko vijeće donijelo je  

 
PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2016. GODINU 

 
 
AD-8 Prijedlog Programa javnih potreba u obrazovanju za 2016. godinu. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom programa prema kojem se financiraju potrebe obrazovanja. 
U raspravi, vijećnik  Aleksij Škunca upitao je o studentskim stipendijama, a gradonačelnik 
Ante Dabo izjavio je da već sutra mogu krenuti isplate stipendija. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje kojem je   
pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 12 (dvanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim, Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU ZA 2016. GODINU. 
   
AD – 9 Prijedlog programa javnih potreba u sportu za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom programa prema kojem se  financiraju  potrebe sporta. 
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U raspravi vijećnik Albert Semenčić upitao je koji su sportski tereni koji se uređuju, a 
gradonačelnik Ante Dabo je odgovorio da smo, kako ima interesa za održavanje sportskih 
događaja, pristupili uređenju teniskih terena. Ove godine bi se uredilo nogometno igralište s 
umjetnom travom, a cilj  je cijeli plato urediti da na kraju imamo sportski kompleks, školsku 
športsku dvoranu, postoje dobre osnove, komparativne prednosti otoka, klime, mosta za 
razvijanje sportskog turizma. 
Vijećnik Lukica Šuljić  upoznao je vijećnike s aktivnostima  jedne grupe ljudi za uređenje 
teniskih terena, u čijoj je ekipi i on sam, i da na ovaj broj prisutnih turista u sezoni Novalja 
nema tenisko igralište, stazu za bicikliste, stazu za trčanje itd. i smatra da su svakako potrebni 
sportski sadržaji.  
Nakon rasprave, predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za,  Gradsko vijeće donosi  
 

PROGRAM  JAVNIH POTREBA U SPORTU ZA 2016. GODINU 
 
 
AD-10  Prijedlog Programa javnih potreba u području djelovanja udruga  građana 
Grada Novalje za 2016. godinu. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s prijedlogom programa prema kojem se financiraju Udruge građana. 
Nakon donošenja ove odluke, a sukladno zakonskim odredbama i procedurama,  provest će se 
javni poziv za financiranje programa koje predlažu  udruge.  
U raspravi, vijećnik Robert Badurina postavio je pitanje tko to radi s braniteljima i članovima 
obitelji branitelja, te s djecom i mladima? 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da su ovdje općenito uokvirene neke 
grupacije i ovo je  razvrstano prema sadržaju projekata.  
Vijećnik Aleksij Škunca upitao je koliko je predviđeno za rad Matice Hrvatske? 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da će visina sredstava biti određena 
programom koji bude  dostavljen na javni poziv koji će biti raspisan, a javni poziv će biti 
cijelu godinu otvoren i moći će se javiti samo udruge koje su registrirane na području Grada 
Novalje.                                                                                                                                                
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je da se izvrši glasovanje. Glasovanju je 
pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U PODRUČJU DJELOVANJE UDRUGA 
GRAĐANA GRADA NOVALJE ZA 2016. GODINU 

 
AD -11 Prijedlog Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađene zgrade u prostoru za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike s planom prema 
kojem se raspoređuju sredstva ubrana s naslova kazni za nezakonito izgrađene zgrade. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
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Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje. Glasovanju je pristupilo 13 
vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je  
 

PROGRAM  UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA ZADRŽAVANJE 
NEZAKONITO IZGRAĐENE ZGRADE U PROSTORU ZA 2016. GODINU 

 
 
AD-12 Prijedlog Odluke o utrošku dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju 
uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i obrazložila 
prijedlog prema kojem se raspoređuje prihod koji se ubere s naslova boravišne pristojbe. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O UTROŠKU DIJELA BORAVIŠNE PRISTOJBE NAMIJENJENE 
POBOLJŠANJU UVJETA BORAVKA TURISTA NA PODRUČJU GRADA 

NOVALJE ZA 2016. GODINU 
 
AD-13 Prijedlog Plana raspodjele sredstava spomeničke rente za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Ivana Kurilić i upoznala 
vijećnike s prijedlogom plana prema kojem se raspoređuju sredstva ubrana s naslova 
spomeničke rente. 
Po prijedlogu nije bilo raprave. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
PLAN  RASPODJELE SREDSTAVA SPOMENIČKE RENTE ZA 2016. GODINU 
 
AD-14 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 
i članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2016. godinu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
prema kojem se vrši raspodjela sredstava  političkim strankama  i Nezavisnim kandidacijskim 
listama koje čine Gradsko vijeće. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
 
ODLUKU O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIČKIH 

STRANAKA I ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA IZABRANIH SA LISTE GRUPE 
BIRAČA ZA 2016. GODINU 
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AD-15  Prijedlog Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma 
 
Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike s prijedlogom 
kojim bi se pokrenulo raspisivanje referenduma za projekt luke i marine o kojem je i u 
prošlom sazivu Gradskog vijeća bilo rasprave te je donijet zaključak o obavezi raspisivanja 
referenduma.  
Prije nego se krene dalje s UPU-om,  bitno je mišljenje građana o tome, te predlažem da se 
ide s projektom, idejnim rješenjem, koji definira svaki centimetar prostora. 
Radi se o marini otvorenog tipa, šetnica je javna i nema zatvaranja, veći dio prostora je 
ozelenjen i nema izgrađenosti. Moment u kojem je Grad vlasnik projekta, i to da može dobiti 
status ovlaštenika, je nemjerljiva prednost Grada u odnosu na to da je prijašnji vlasnik 
projekta bila privatna osoba.  
Prijedlog za referendumsko pitanje je „Jeste li za usvajanje UPU-a Luke Novalja sukladno 
predloženom idejnom rješenju luke i marine Novalja“. 
Nakon analize došli smo do malo izmijenjenog prijedloga koji bi glasio „Jeste li za 
prihvaćanje idejnog rješenja luke i marine Novalja unutar budućeg UPU-a luke Novalja?“ 
Predložio je da se u odluku ugradi odredba da su rezultati referenduma obvezujući. 
Gradonačelnik je iznio i prijedlog za  Povjerenstvo za provedbu referenduma: 
 

1. Mirjana Palčić-predsjednica 
2. Spomenka Tamarut-članica 
3. Ivana Kurilić -članica 
4. Silvija Hodak Tauzer-zamjenica predsjednice 
5. Adriana Dabo-zamjenica članice 
6. Tatjana Šuljić-zamjenica članice 

 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je referendumsko pitanje koje po njemu mora biti 
preciznije: „Jeste li za izgradnju marine u sklopu uređenja luke Novalja?“  
Za članove Povjerenstva za provedbu referenduma predložio je da svaka stranka i lista koja 
čini Gradsko vijeće predloži  svog predstavnika. 
Gradonačelnik Ante Dabo ostao je kod prvog prijedloga i za referendumsko pitanje i za 
članove Povjerenstva. 
Vijećnik Jurica Palčić iznio je stav HSS-a  o temi marine tj. HSS je protiv marine u centru 
grada, predložio je da se oko referendumskog pitanja postigne konsenzus, a također istaknuo 
potrebu izrade studije utjecaja na okoliš i studiju ekonomske isplativosti. 
Vijećnik Ljubomir Kurilić rekao je da smatra da je ovo projekt koji će ostati i politika se mora 
maknuti od toge i odluku prepustiti građanima.  
Vijećnik Robert Badurina konstatirao je da se referendumsko pitanje postavlja ovdje kao 
pitanje života i smrti,  te upitao da li postoji mogućnost projekta luke bez marine? 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević upitala je zašto je projekt i idejno rješenje naručeno 
prije nego što je proveden referendum, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je vlasnik 
ovog projekta Grad i ako građani kažu ne na referendumu, neće se odustati od projekta luke 
već će se maknuti marina iz projekta. Dodao je da smatra da je predloženi projekt predobar i 
da će ga građani prihvatiti. 
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Vijećnik Ljubomir Kurilić rekao je da on nije protiv referenduma, ali da je protiv ovoga kako 
je serviran i predložio da se ponudi više rješenja. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je do sada izrađeno tri projekta i ovaj projekt je 
najbolji. Do donošenja konačne odluke, još će se organizirati javna tribina i još se neki detalji 
mogu dotjerati te smatra da će građani znati prepoznati projekt. 
Vijećnik Lukica Šuljić rekao je da se o marini govori već četiri godine i nema više vremena. 
Od svih ponuđenih projekata do sada, ovo je najbolje rješenje  i ovo mora biti prekretnica. 
Novalja je napravila puno grešaka, rekao je,  i jedan jedini turistički proizvod koji nosi 
Novalju je plaža Zrće. Paralelno s tim nema ništa. Mi smo ostali sa Zrćem bez gastro turizma 
i samo nekolicina ugostitelja njeguje gastro baštinu. Nema nautičkog  ni zdravstvenog 
turizma. Konačno nam se nudi korektan, pošten projekt i ne znam otkuda odbojnost i 
negativnost prema jednom pozitivnom turističkom proizvodu za Novalju. 
Vijećnik Jurica Palčić zatražio je pet minuta pauze što je predsjednica odobrila. 
Nakon pauze iznesen je prijedlog za referendumsko pitanje koje glasi: "Jeste li za prihvaćanje 
Urbanističkog plana uređenja Luke Novalja sukladno predloženom Idejnom rješenju luke i 
marine Novalja u vlasništvu Grada Novalje". 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za, 2 (dva) protiv i 4 (četiri) suzdržana, Gradsko vijeće 
donijelo je  
 
 

O D L U K U 
O RASPISIVANJU LOKALNOG REFERENDUMA 

 
 

 Gradsko vijeće Grada Novalje raspisuje lokalni referendum za područje Mjesnog 
odbora Novalja (Novalja, Šankovi stani, Škuncini stani-sjever, Dabovi stani, Vidasovi stani, 
predio Bonaparte, Varsan-Dubac, Borovićevi stani, Šonjevi stani, Potočnica i Caska) radi 
izjašnjavanja građana o referendumskom pitanju "Jeste li za prihvaćanje Urbanističkog plana 
uređenja Luke Novalja sukladno predloženom Idejnom rješenju luke i marine Novalja u 
vlasništvu Grada Novalje". 

 
 Pitanje o kojem će birači odlučivati na lokalnom referendumu glasi:" Jeste li za 
prihvaćanje Urbanističkog plana uređenja Luke Novalja sukladno predloženom Idejnom 
rješenju luke i marine Novalja u vlasništvu Grada Novalje". 
 Građani će se izjašnjavati zaokruživanjem odgovora ZA ili PROTIV pitanja iz 
stavka 1. ovog članka na glasačkom listiću. 
 Odluka donesena na referendum obvezatna je za Gradsko vijeće Grada Novalje. 
 
Imenuje se Povjerenstvo za provedbu lokalnog referenduma sa sjedištem u zgradi Grada 
Novalje, Novalja, Trg dr. F. Tuđmana 1, u sastavu: 
 

1. Mirjana Palčić-predsjednica 
2. Spomenka Tamarut-članica 
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3. Ivana Kurilić -članica 
4. Silvija Hodak Tauzer-zamjenica predsjednice 
5. Adriana Dabo-zamjenica članice 
6. Tatjana Šuljić-zamjenica članice 

 
AD – 16 Prijedlog Odluke o obavljanju autotaksi prijevoza na području Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela i 
iznijela prijedlog odluke kojom se definira obavljanje autotaksi prijevoza. 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je obrazloženje i upoznao vijećnike s razlozima radi 
kojih se predlaže potpuno nova odluka, a ne izmjena postojeće. Postojeća odluka nema 
prekršajne, odnosno zaštitne  odredbe i  prema mišljenju struke, nije ih moguće ugraditi. Zato 
se predlaže nova odluka. 
U raspravi, vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević upozorila je da zbog blizine turističke 
sezone nema vremena za pokretanje novog postupka već  je potrebno završiti postojeći 
postupak. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da bi prema ovoj odluci do 15. – 20. svibnja mogli 
imati listu i ovime skraćujemo upravni postupak. U postojeću odluku je nemoguće ugraditi 
zaštitne mehanizme. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozvala je na glasovanje. Glasovanju je pristupilo 13 
vijećnika. 
Glasovanjem, sa 6 (šest) glasova za, 3 (tri) glasa protiv i 4 (četiri) glasa suzdržana, Gradsko 
vijeće nije usvojilo prijellog Odluke o obavljanju autotaksi prijevoza. 
 
AD-17. Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Upravnog odjela Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjenu Odluke o komunalnom redu. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 9 vijećnika. 
Glasovanjem, s 9 (devet) glasova za, Gradsko vijeće donijelo je  
 
 ODLUKU  O IV. IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 
 
 
 AD-18 Prijedlog Odluke  o izmjeni i dopuni Odluke o zakupu javnih površina na 
području Grada Novalje 
uvodno obrazloženje iznio je Marijan Šuljić, voditelj odsjeka za gospodarstvo, gradske 
naknade i društvene djelatnosti i upoznao vijećnike s izmjenama postojeće odluke, a odnose 
se na zakup javnih površina na lokacijama koje ističu u ovoj godini, a Grad nema namjeru 
dalje držati te lokacije. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU  O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O ZAKUPU JAVNIH POVRŠINA NA 
PODRUČJU GRADA NOVALJE 
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AD-19 Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika i zamjenika 
gradonačelnika za vrijeme profesionalnog obavljanja dužnosti 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike s prijedlogom kojim u biti vrši usklađenje sa zakonom, a odnosi se na visinu 
primanja gradonačelnika, koja se ne mijenja, te zamjenika gradonačelnika ukoliko dužnost 
obavlja profesionalno. Zamjenik gradonačelnika Grada Novalje obavlja dužnost volonterski. 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da se ovom odlukom aktiviraju zakonska 
prava, ali ona se ne primjenjuju jer se dužnost obavlja volonterski. 
Zamjenik gradonačelnika dr Neven Škunca obratio se vijećnicima i rekao da će, kao i do 
sada, za sve vrijeme dok obnaša dužnost, naknadu uputiti u korist potrebitih u Novalji. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je glasovanje.  
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O PLAĆI I DRUGIM PRAVIMA GRADONAČELNIKA I ZAMJENIKA 
GRADONAČELNIKA ZA VRIJEME PROFESIONALNOG OBAVLJANJA 

DUŽNOSTI 
 
AD-20 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na 
području Grada Novalje 
 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike s prijedlogom za imenovanje ulica na području Grada Novalje prema prijedlogu 
mjesnih odbora i Komiaisje za imenovanje ulica i trgova. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU  O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IMENOVANJU ULICA I TRGOVA 
NA PODRUČJU GRADA NOVALJE. 

 
AD-21 Izvješće Državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji učinkovitosti 
upravljanja i raspolaganja nekretnina jedinica lokalne i područne (regionalne) 
samouprave na području Ličko-senjske županije 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike s izvješćem državnog ureda za reviziju o obavljenoj reviziji upravljanja i 
raspolaganja nekretninama. 
Po izvješću nije bilo rasprave.  
Izvješće se prima na znanje i o njemu se ne glasuje. 
 
 
AD- 22 Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu 
djelatnost 
Prijedlog za članove Komisije iznio je predsjednik Komsije za izbor i imenovanja Zvonko 
Vrtodušić i u Komsiju za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost predložio: 



17 
 

Za predsjednika   Kristina Vidušin 
Za članove   Jurica Palčić 
    Aleksij Škunca  
 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće donijelo je   
 

ODLUKU O IZBORU  
KOMISIJE ZA STATUT,  POSLOVNIK I NORMATIVNU 

DJELATNOST  
 

 
 U Komisiju za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost  Grada Novalje imenuju se: 
 
Za predsjednicu    Kristina Vidušin 
Za članove   Jurica Palčić 
    Aleksij Škunca  
 
 
AD-23 Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za  proračun i financije 
Prijedlog je ispred Komisije za izbor i imenovanja iznio predsjednik Zvonko Vrtodušić i 
predložio predsjednika i članove Odbora za proračun i financije: 

1. Zdravko Tomulić   za predsjednika  
2. Marijan Badurina    za člana 
3. Luka Šuljić   za člana  
4. Valentina Tomulić Trgovčević za člana  
5. Iva Šonje     za člana  

 
Predsjednica, Vesna Šonje Allena pozvala je vijećnike na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće donijelo  je  
 

O D L U K U  
O IMENOVANJU ODBORA ZA PRORAČUN I FINANCIJE  

 
 
 Za predsjednika i članove Odbora  za Proračun i financije Gradsko vijeće imenuje:
  

1. Zdravko Tomulić   za predsjednika  
2. Marijan Badurina    za člana 
3. Luka Šuljić   za člana  
4. Valentina Tomulić Trgovčević za člana  
5. Iva Šonje     za člana  

 
AD – 24 Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za prostorno uređenje, komunalno 
gospodarstvo i imovinsko pravna pitanja 
Prijedlog je ispred Komsiije za izbor i imenovanja iznio predsjednik Zvonko Vrtodušić i 
predložio predsjednika i članove Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 
imovinsko pravna pitanja: 



18 
 

1. Vesna Šonje Allena    - za predsjednicu 
2. Tješimir Zeneral   - za člana 
3. Dominik Kunkera   - za člana  
4. Marina Tomulić   - za člana  
5. Ivica Šestan   - za člana  

 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće  donijelo  je  
 

 
O D L U K U  

O IMENOVANJU ODBORA ZA PROSTORNO UREĐENJE,  
KOMUNALNO GOSPODARSTVO I IMOVINSKO-PRAVNA PITANJA  

 
 
 Za predsjednika i članove Odbora  za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 
imovinsko-pravna pitanja Gradsko vijeće imenuje: 
 

1. Vesna Šonje Allena    - za predsjednicu 
2. Tješimir Zeneral   - za člana 
3. Dominik Kunkera   - za člana  
4. Marina Tomulić   - za člana  
5. Ivica Šestan   - za člana  

 
 
AD-25 Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za međunarodnu i međugradsku 
suradnju 
Prijedlog je ispred Komisije za izbor i imenovanja iznio predsjednik Zvonko Vrtodušić i 
predložio predsjednika i članove Odbora za međunarodnu i međugradsku suradnju: 

1. dr Neven Škunca    za predsjednika  
2. Anton Zubović   za člana  
3. Matej Gušćić   za člana  
4. Zoran Vidas   za člana  
5. Robert Badurina    za člana  

 
Glasovnju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za, Gradsko vijeće usvojilo je  
 
 

O D L U K U  
O IMENOVANJU ODBORA ZA MEĐUNARODNU  

I MEĐUGRADSKU  SURADNJU  
 

 
 Za predsjednika i članove Odbora  za međunarodnu i međugradsku suradnju Gradsko 
vijeće imenuje: 
 

1. Dr. Neven Škunca   za predsjednika  
2. Anton Zubović   za člana  
3. Matej Gušćić   za člana  



19 
 

4. Zoran Vidas   za člana  
5. Robert Badurina    za člana  

 
 

 
AD-26 Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za razvoj mjesne samouprave 
Prijedlog je ispred Komsiije za izbor i imenovanja iznio predsjednik Zvonko Vrtodušić i 
predložio predsjednika i članove Odbora za razvoj mjesne samouprave: 
 

1. Anton Denona   za predsjednika  
2. Ivan Kustić (Joskan)  za člana  
3. Želimir Badurina   za člana 
4. Albert Semenčić  za člana  
5. Petar Kurilić  za člana   

 
Glasovnju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13 (trinaest) glasova za. Gradsko vijeće donijelo je  
 

O D L U K U  
O IMENOVANJU ODBORA ZA RAZVOJ MJESNE SAMOUPRAVE  

 
 

 Za predsjednika i članove Odbora  za razvoj mjesne samouprave Gradsko vijeće 
imenuje: 
 

1. Anton Denona   za predsjednika  
2. Ivan Kustić (Joskan)  za člana  
3. Želimir Badurina   za člana 
4. Albert Semenčić  za člana  
5. Petar Kurilić  za člana   

 
AD-27 Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  Komisije za dodjelu javnih priznanja Grada 
Novalje 
Prijedlog je ispred Komisije za izbor i imenovanja iznio predsjednik Zvonko Vrtodušić i 
predložio predsjednika i članove Komisije za dodjelu javnih priznanja Grada Novalje: 

1. Ante Dabo    za predsjednika 
2. Melita Karuza Balić   za zamjenika predsjednika 
3. Dean Tauzer    za člana 
4. Hrvoje Tičić   za člana  
5. Ljubomir Kurilić   za člana 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



20 
 

R J E Š E N J E  
o imenovanju predsjednika i članova  

Komisije za dodjelu javnih priznanja Grada Novalje  
 

 
I. 
 

 U Komisiju za dodjelu javnih priznanja Grada Novalje imenuju se: 
  

1. Ante Dabo    za predsjednika 
2. Melita Karuza Blaić  za zamjenika predsjednika 
3. Dean Tauzer    za člana 
4. Hrvoje Tičić   za člana  
5. Ljubomir Kurilić   za člana 

 
 

II. 
 

 Mandat predsjednika i članova Komisije traje četiri godine. 
 
AD- 28 Zahtjev za produženje zakupa javne površine – ugostiteljske terase restorana 
Galia u Novalji 
Uvodno obrazloženje iznio je Marijan Šuljić i upoznao vijećnike sa zahtjevom tvrtke Dinjos 
usluge, restorana Galia u Novalji za produženjem korištenja javne površine – terase pored 
restorana Galia. 
U raspravi su sudjelovali gradonačelnik Ante Dabo i vijećnici Lukica Šuljić, Ljubomir Kurilić 
i  Aleksij Škunca  i podržali prijedlog da se korištenje terase dozvoli do kraja 2016. godine. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za i 1(jednim) protiv Gradsko vijeće donijelo je 
zaključak: 

Gradsko vijeće Grada Novalje dozvoljava postavljanje ugostiteljske terase na 
javnoj površini u parku pored restorana Galia, Obala kneza Domagoja 3, na zahtjev 
tvrtke Dinjos d.o.o. Velika Gorica, A. Cvetkovića 19,   do 31. prosinca 2016.g. 
 
AD-29 Zahtjev za povećanje kvadrature zakupljene javne površine – ugostiteljske 
terase slastičarne Palma u Novalji 
Uvodno obrazloženje iznio je Marijan Šuljić i upoznao vijećnike sa zahtjevom za povećanje 
kvadrature terase u Novalji ispred slastičarne Palma. 
 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13( trinaest) glasova protiv, zahtjev nije usvojen i donijet je sljedeći 
zaključak:  

Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev UO „Palma“ Novalja, P. Krešimira 
IV br. 3,  vl. Neđat Kurtiši i Mehas Kurtiši,  za povećanje kvadrature ugostiteljske 
terase  T-16 koja se nalazi ispred UO „Palma“ u Novalji.  
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AD-30 Zahtjev za zakup javne površine – ugostiteljske terase  konoba Timun u Novalji 
Uvodno obrazloženje iznio je Marijan Šuljić i upoznao vijećnike sa zahtjevom za konobe 
Timun za postavljanje nove terase u parku ispred konobe. 
Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, s 13(trinaest) glasova protiv,  zahtjev nije usvojen i donijet je sljedeći 
zaključak:  

Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev Zdravka Severa Cuglina, Obala P. 
Krešimira IV 5. , vl. „Konoba Timun“  za korištenje javne površine  veličine 20 – 25 m2 
za svrhu vanjske terase ugostiteljskog objekta „Konoba Timun“ Novalja. 
 
 
Sjednica završena u 15,30 sati 
 
 
 
Zapisnik izradila      Predsjednica Gradskog vijeća  
Lucie Zubović       Vesna Šonje Allena, dipl.ing.arh. 
 


